
 
 
 

Aan het Dagelijks Bestuur van Stadsdeel Nieuw-West 
T.a.v. dhr. L. Duin, bezwaarschriftencommissie 
Postbus 2003 
1000 CA Amsterdam 
 
Amsterdam, 21 november 2013      
 
Betreft: Nieuw voorstel inzake verkeersbesluit Dagelijks Bestuur 30 augustus 2013 Hemsterhuisstraat ter 
hoogte van de ProRegeschool 
 
Beste Lars Duin, bezwaarschriftencommissie, portefeuillehouder Ronald Mauer, 
 
In reactie op uw e-mail van 8 november met een nieuw voorstel voor de verkeerssituatie het volgende: 
- na de bijeenkomst, uw antwoord op de vragen die zijn gesteld door de bewoners en de bezwaarschriften 
bent u uitstekend op de hoogte wat de omwonenden allemaal willen. 
- om verder af te zien van een bezwaarschriftenprocedure heeft u op verzoek van de 
bezwaarschriftencommissie en dhr. Mauer een nieuw voorstel gedaan. 
 
Dit voorstel is voor ons zeker een stap in de goede richting nl. het weghalen van de gele strepen en deze 
vervangen voor verkeersborden. Ook zouden wij graag de gele strepen zien verdwijnen aan de westzijde 
aangezien dit bochten zijn waaraan je nooit mag parkeren.   
Echter zijn wij nog steeds van mening dat u de omwonenden bij elkaar moet roepen om dit voorstel te 
bespreken evenals eventuele andere aanvullende opties. De omwonenden zitten totaal niet te wachten op 
een bezwaarschriftenprocedure maar willen gewoon met u om de tafel om tot consensus te komen voor de 
veiligheid van de kinderen van de ProRegeschool gecombineerd met de verkeerssituatie voor hun deur/in 
hun buurt. 
 
Wij herhalen dan ook ons verzoek zoals gedaan in de laatste alinea van ons bezwaarschrift d.d. 17 oktober 
2013 t.w.: 
 
“Wij verzoeken u dan ook deze maatregel zo spoedig mogelijk opnieuw te herzien en met alle partijen incl. 
omwonenden oplossingen te bespreken. Op de bijeenkomst van 3 oktober verwees de wijkmanager naar 
een ophanden zijnde herprofilering in 2014 waarin dan over eventuele nieuwe maatregelen overlegd kan 
worden. Naar onze mening hoeft een eventueel gewijzigde maatregel niet afhankelijk te zijn van een 
herprofilering want dat was ook niet het geval bij deze maatregel. Graag willen wij als vereniging op de 
hoogte worden gesteld van het vervolg.” 
 
Ook zijn wij gaarne bereid deze (avond)bijeenkomst te organiseren en bewoners bijeen te roepen. De 
locatie zal dan hetzij de ProRegeschool hetzij het naast gelegen cultureel centrum HW10 worden, 
afhankelijk van de datum. 
 
 
In afwachting van uw berichten, verblijven wij, met vriendelijke groet, 
 
namens het bestuur van de Vereniging van Huiseigenaren Slotervaart 
Tineke Rombout, voorzitter 
06 413 135 17 


